
Izdelan plan občine za
naslednje leto

Izvršni svet občine je obravnaval in potrdil osnutek Resolu-
cije o politiki uresničevanja družbenega plana občine Ljub-
ljana Moste-Polje v letu 1989, ki bo na dnevnem redu občinske
skupščine v meSecu oktobru.

Lctošnje leto je specifično za izdelavo planskih dokumentov,
saj sc med drugimi spremcmbami pripravljajo tudi spremembe
v sistemu družbenega planiranja. Tako naj bi večji poudarek
dobili peiktni družbcni plani, ki bi usmerjali razvoj, s čimer se
bodo zagotavljale predpostavke za učinkovit in stabilen gospo-
darski razvoj. Predlagana jc ukinitev resolucije kot letnega plan-
skega dokumenta, namesto tega naj bi izvršni sveti enkrat letno
pisno poročali skupščini o izvajanju družbenega plana in o rezul-
tatih pretekle ekonomske politike skupaj z morebitno deklara-
cijo glede prihodnje politike in ukrepanja. Tudi število udele-
žencev v sistemu družbenega planiranja se bo zmanjšalo tako, da
predlagane spremembc ohranjajo obveznost planiranja le za
družbenopolitične skupnosti in za samoupravna podjetja, inte-
grirana v velike ichno-ekonomske sisteme. Obveznost planiranja
za delovne organizacijc ne bo predpisana, ampak prepuščena
njihovemu poslovnemu interesu in oceni konkretnih razmer,
vendar pa bo povečana njihova odgovornost za uspešno poslova-
nje

Ceprav je torej leiošnja resolucija pripravljena še »po starem«
pa so v njej že zajeie nekaiere nove zahteve t. i. usmeritvenega in
indikativnega planiranja. Tako načrtujemo leta 1989 v gospodar-
sivu občine postopno preusmeritev nekaterih neugodnih tren-
dov iz leiošnjega leta in doseganje 1-odstotne realne rasti družbe-
nega proizvoda. Ker se število zaposlenih ne bo bistveno pove-
čalo, bo rast produktivnosii prispevala pretežni delež k poveča-
nju družbenega proizvoda. V industriji bo zaustavljeno zmanjše-
vanje fizičnega obsega industrijske proizvodnje in z izjemo
gradbeništva bomo tudi na drugih področjih dosegli pozitivne
stopnje rasti. Naložbena dejavndst bo usmerjena predvsem v po-
sodabljanje tehnologije, modernizaeijo kapaciiet in odpravo oz-
kih grl v pn.i/vodnji, skraika v investkijc, ki imaio žc na knnek
rok visoko stopnjodonosnosii. Istoča&no bodo organizacije zdru-
ženega dela preučile vse mužnosti, ki jih bodo dopuščale napove-
dane spremembe zakonov na podrožju vlaganja tujih in domačih
oseb. Ob ustreznih ukrepih zunanjetrgovinske politike bomo
v občini povečali skupni izvoz za 4,5 odstotka in od tega
konvertibilni za 5 odstotkov. Organizacije bodo svoje poslovanje
izvajale v taki samoupravni organiziranosti, ki jim bo omogočala
doseganje čim boljših poslovnih rezultatov.

Na področju urejanja prostora bomo - ob upoštevanju narav-
nih in ustvarjenih razmer - omogočili takšen razvoj dejavnosti
v prostoru, ki bo zagotavljal racionalnejšo rabo prostora, smotr-
nejšo izkoriščanje kmetijske zemlje in naravnih bogastev, varo-
vanje naravne in kulturnc dediščine ter varovanje in izobljšanje
človekovega okolja s posebnim poudarkom na zaščiti zraka in
vode ter odpravi hrupa.

Na področju SIS materialne proizvodnje bomo, glede na
zaostrene pogojc gospodarienja in s tem v zvezi tudi predvide-
ncm zmanjšanju obveznosti gospodarstva do SIS materialne
proizvodnje, v lctu 1989 nadaljevali z realizacijo nalog, ki so bile
sprejete z rebalansi planov s poudarkom na nalogah, ki so
bistvcnega pomena za krajane in gospodarstvo na območju
občine.

Sredstva za delovanje družbenih dejavnosti bodo odvisna od
dejanskih možnosii gospodarstva. Samoupravne interesne skup-
nosti bodo zagotavljale prcdvscm izvajanje osnovnih programov,
vse osialo pa bo v okvim razpoložljivih finančnih sredstev.

To so nekatcri poudarki i/. občinskega plana za naslcdnje leto,
vcndar je la sedaj šc v fazi osnuika in bo lorej do predloga lahko
upošievati še vsc uiemeljene pripombe iz javne razprave.
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